



**RETURN BIDS TO:
RETOURNER LES SOUMISSIONS A:**

Hard Copy / Copie papier:

RCMP-GRC
Bid Receiving/Réception des soumissions
Attention: Lisa Latendresse
Mail Stop/Arrêt postal 15
73 chemin Leikin Drive
Ottawa ON K1A 0R2

All persons delivering mail, parcels and bids to the Mail Parcel and Screening Facility will be asked to provide government photo identification and a contact number as part of an enhanced security protocol.

Dans le cadre d'un protocole de sécurité amélioré, toute personne qui livre le courrier, les paquets et les soumissions à l'installation d'inspection du courrier et des colis devra désormais présenter une carte d'identité avec photo émise par le gouvernement et un numéro de téléphone.

**SOLICITATION
AMENDMENT**

**MODIFICATION DE
L'INVITATION**

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

Comments: - Commentaries:

THIS DOCUMENT DOES NOT CONTAIN A
SECURITY REQUIREMENT

LE PRÉSENT DOCUMENT NE COMPORTE PAS
UNE EXIGENCE EN MATIÈRE DE

Title – Sujet Ties, Blue – Cravates, Bleues		Date October 26, 2017 – le 26 octobre 2017	
Solicitation No. – N° de l'invitation 201801751		Amendment No. – N° de la modification 005	
Client Reference No. - No. De Référence du Client			
Solicitation Closes – L'invitation prend fin			
At / à :	14:00	EDT (Eastern Daylight Time) – HAE (Heure avancée de l'Est)	
On / le:	November 2, 2017 – le 2 novembre 2017		
F.O.B. – F.A.B	GST/HST – TPS	Duty – Droits	
Destination of Goods and Services – Destinations des biens et services			
Instructions See herein – Voir aux présentes			
Address Inquiries to – Adresser toute demande de renseignements à Lisa Latendresse Senior Procurement Officer – Agente principale d'approvisionnement			
Telephone No. – No. de téléphone (613) 843-3597		Facsimile No. – No. de télécopieur (613) 825-0082	



This amendment is raised to respond to questions received during the solicitation period.

QUESTIONS AND ANSWERS

Question 4:

I tried to find the previous contract on Buyandsell website, but unfortunately I couldn't find any information regarding this contract.

Also, can you provide us with the quantity that was purchased during that contract?

Answer 4:

BuyandSell.gc.ca came into effect in June 2013. The information that is available to be disclosed can be found at the following link: <http://www.rcmp-grc.gc.ca/en/contra/?r-id=22046>. Please note that the value provided in Amendment 003 (Question 1) included the incorrect Applicable Taxes. The value at the above link is correct.

All other terms and conditions remain unchanged.

La présente modification vise à répondre à des questions reçues pendant la période de soumission.

QUESTIONS ET RÉPONSES

Question 4:

J'ai essayé de trouver le contrat ultérieur sur Achatsetventes.gc.ca mais, malheureusement, je n'ai pas trouvé aucun renseignement pour ce contrat.

Aussi, pourriez-vous nous fournir avec la quantité de ce contrat?

Réponse 4:

Achatsetventes.gc.ca a pris effet en juin 2013. Les renseignements disponibles peuvent être trouvés au lien suivant : <http://www.rcmp-grc.gc.ca/fr/contra?r-id=22046>. Veuillez noter que la valeur fournie dans la Modification 003 (Question 1) a inclut les taxes applicables incorrectes. La valeur au lien ci-dessus est correcte.

Tous les autres termes et modalités demeurent inchangés.